
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół Nr LXVII/2023 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 19 grudnia 2023 roku 

 

  

 

 
- stan radnych  Rady Miejskiej                                                        - 21 

 

- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik    - 21 

  nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych                                                  -  0 
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PRZEBIEG OBRAD 

 

Pkt  -  1  -  Otwarcie obrad. 

 
O godzinie 9.02 Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył LXIII sesję 

Rady Miejskiej w Policach. Powitał Burmistrza Polic Pana Wł. Diakuna, jego 

zastępców M. Greinerta oraz Jakuba Pisańskiego Sekretarza Gminy Panią A. 

Lemańską, Skarbnika Gminy Pana J. Zagórskiego, radnych Rady Miejskiej, 

naczelników urzędu, dyrektorów jednostek samorządowych Polic, 

Przewodniczących rad osiedli Sołtysów, oraz mieszkańców Gminy Police. 
Z uwagi na problemy techniczne związane z infrastrukturą informatyczną 

quorum sprawdzono po odczytaniu porządku obrad.  

 

Pkt  -  2  -  Przedstawienie porządku obrad, stwierdzenie 

quorum 
 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej w Policach z 

dnia 28 listopada 2023 r. oraz LXVI Sesji nadzwyczajnej z dnia 7 grudnia 2023 

r. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2024-2026 

6. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Miasto Szczecin z 

zakresu wychowania w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na 

lata 2024-2027 



8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie Gminie Miasto 

Szczecin zadania własnego w zakresie publicznego transportu zbiorowego i 

zawarcie porozumienia 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku 2023 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie projektu budżetu Gminy Police na 

rok 2024 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Police 

na rok 2024 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego- Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Policach na 2024 rok 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego- Zakładu Odzysku i 

Składowania Odpadów Komunalnych w Leśnie Górnym na rok 2024 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania "Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na 

lata 2024-2028 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w 

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek 

w szkole i w domu" na lata 2024-2028 oraz nim nie objętych 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Police 

18. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2024 rok (liczba sesji i terminy ich 

odbycia) 

19. Interpelacje i zapytania radnych 

20. Wolne wnioski 



21. Zamknięcie obrad 

 

                         Porządek obrad stanowi                                                     

załącznik nr 4 do protokołu 

 

Następnie Przewodniczący zarządził sprawdzenie quorum. 

 

Pkt  -  3  -  Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXV sesji Rady 

Miejskiej w Policach z dnia 28 listopada 2023 r. oraz LXVI Sesji 

nadzwyczajnej z dnia 7 grudnia 2023 r. 

Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej                   

w dniu 28 listopada 2023 roku oraz LXVI sesji nadzwyczajnej w dniu 07 

grudnia 2023r. 

 

Pkt  -  4  -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej w dniu 

28 listopada 2023 r. do dnia 19 grudnia 2023 r. przedstawił Burmistrz 

Wł. Diakun. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik  

                                                                             nr 5  do protokołu 

W dyskusji głos zabrali:  

Radny W. Kosiorkiewicz, następnie radny. A. Rogowski, naczelnik Wydziału 

Techniczno-Inwestycyjnego K. Kuśnierz, radny G. Ufniarz, radny A. Echaust,  

Sekretarz Gminy A. Lemańska, Naczelnika Wydziału Oświaty i Kultury W. 

Stefański, radna E. Ignaczak, radny K. Kowalewski, zastępca Burmistrza Polic 

Pan M. Greinert, radny A. Echaust, ponownie głos zabrał zastępca Burmistrza 

Polic Pan M. Greinert, następnie radny J. Drzazga. 

Następnie o godz. 9:55 Przewodniczący Rady zarządził przerwę techniczną 

spowodowaną kłopotami z infrastrukturą informatyczną. 



Obrady zostały wznowione o godz. 10:15.  

Przewodniczący złożył gratulacje radnemu K. Kowalewskiemu za 25 lat pracy 

w samorządzie. 

Pkt  -  5  -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-

2026. 

Pełnomocnik ds. Problemów Alkoholowych J. Moroz omówił zasadność 

podjęcia w/w uchwały. 

Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu– przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: 7 członków komisji było „za” 

projektem uchwały. 

Radna Z.Hlek Przewodnicząca Komisji ZSSiPP – przedstawiła opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

brak głosu – 1 (Ewa Ignaczak) 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

      Uchwała Nr LXVII/616 /2023 stanowi  

       załącznik nr 7  do protokołu 

 

Pkt  -  6  -  Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy z 

Gminą Miasto Szczecin z zakresu wychowania w trzeźwości i 

przeciwdziałania alkoholizmowi. 



Pełnomocnik ds. Problemów Alkoholowych J. Moroz omówił zasadność 

podjęcia w/w uchwały. 

Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu– przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: 7 członków komisji było „za” 

projektem uchwały. 

Przewodniczący rady przed odczytaniem uchwały zarządził sprawdzenie 

quorum. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

ponownie zarządził sprawdzenie quorum, a następnie zarządził głosowanie, 

które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/617 /2023 stanowi  

       załącznik nr 9 do protokołu 

 

Pkt  -  7  -  Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2027. 

Pełnomocnik ds. Problemów Alkoholowych J. Moroz omówił zasadność 

podjęcia w/w uchwały. 

Radna Z. Hlek Przewodnicząca Komisji ZSSiPP – przedstawiła opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 



 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/618/2023 stanowi  

       załącznik nr 11 do protokołu 

 

Pkt  -  8  -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przekazanie Gminie Miasto Szczecin zadania własnego w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia. 

Nacz. Wydz. SO K. Szkaplewicz – Doba omówiła zasadność podjęcia w/w 

uchwały. 

Radna Z.Hlek Przewodnicząca Komisji ZSSiPP – przedstawiła opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0  

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 



Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/619/2023 stanowi  

       załącznik nr 13  do protokołu 

 

Pkt  -  9  -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku 2023. 

Skarbnik Gminy J. Zagórski  omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu– przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: 6 członków komisji było „za” 

projektem uchwały, jeden się wstrzymał. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/620/2023 stanowi  

       załącznik nr 15 do protokołu 

 

Pkt  -  10  -  Podjęcie uchwały w sprawie projektu budżetu Gminy 

Police na rok 2024. 

Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczącej projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Police na rok 2024. 



Opinia RIO stanowi  

                załącznik nr 16 do protokołu 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Polic W. Diakun. 

Skarbnik Gminy J. Zagórski  omówił zasadność podjęcia w/w uchwały, oraz 

omówił prezentację. Do części prezentacji wyjaśnień udzielił zastępca 

Burmistrza  M. Greinert a następnie zastępca Burmistrza J. Pisański. 

Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu– przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: 2 członków komisji było „za” 

projektem uchwały,2 osoby były przeciw, 3 osoby się wstrzymały . 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Głos zabrał: radny G. Ufniarz zadał pytania a  odpowiedzi udzielił skarbnik J. 

Zagórski, radny G. Ufniarz, ponownie skarbnik J. Zagórski, radny J. Drzazga, 

następnie odpowiedzi udzielił skarbnik J. Zagórski, następnie głos zabrał radny 

Z. Kołacki, radna E. Ignaczak, odpowiedzi udzielił zastępca Burmistrza Polic 

M. Greinert, ponownie głos zabrał radny G. Ufniarz, kolejno głos zabrał D. 

Walczak oraz radny A. Echaust i radny K. Kowalewski, radny G. Ufniarz, radny 

J. Drzazga, radna J. Molenda, radny D. Walczak, przewodniczący Rady A. 

Rogowski. 

Następnie Przewodniczący zarządził quorum. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za –  10 radnych 

przeciw – 7 radnych 

wstrzymujących się – 4 radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/621/2023 stanowi  

                                                załącznik nr 18  do protokołu 

Następnie głos zabrał Burmistrz W. Diakun, który podziękował za 

przygotowanie oraz przyjęcie budżetu. 



12:30 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę 

12:50 Wznowienie obrad Rady Miejskiej w Policach. 

Pkt  -  11  -  Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Police. 

Skarbnik Gminy J.Zagórski  omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczącej projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Police. 

Opinia RIO stanowi  

                załącznik nr 19 do protokołu 

Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu– przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: 2 członków komisji było „za” 

projektem uchwały,2 osoby były przeciw, 3 osoby się wstrzymały . 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 10  radnych 

przeciw – 7 radnych 

wstrzymujących się – 4 radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/622/2023 stanowi  

       załącznik nr 21 do protokołu 

 

      



Pkt  -  12  -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowych dla samorządowego 

zakładu budżetowego- Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Policach na 2024 rok. 

Nacz. Wydz. GKM S. Staszkiewicz  omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu– przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: 6 członków komisji było „za” 

projektem uchwały,2 osoby były przeciw, 1 osoba się wstrzymała . 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski zarządził quorum, z powodu zmiany liczby 

radnych. Z powodów zdrowotnych radna E. Ignaczak opuściła obrady. 

Następnie Przewodniczący odczytał treść uchwały, i zarządził głosowanie, które 

przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. Nieobecna była radna E. Ignaczak. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 22  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/623/2023 stanowi  

       załącznik nr 23 do protokołu 

 

Pkt  -  13  -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego- Zakładu Odzysku i Składowania Odpadów 

Komunalnych w Leśnie Górnym na rok 2024. 

Nacz. Wydz. GO P. Nagadowski  omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 



Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu– przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: 7 członków komisji było „za” 

projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 24  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/624/2023 stanowi  

       załącznik nr 25  do protokołu 

 

Pkt  -  14  -  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania "Pomoc gminy w 

zakresie dożywiania" na lata 2024-2028. 

Dyr. OPS M. Tokarski  omówiła zasadność podjęcia w/w uchwał które 

następują po sobie. 

Radna Z. Hlek Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Społecznych i 

Porządku Publicznego– przedstawiła opinię Komisji w sprawie powyższej 

uchwały: 7 członków komisji było „za” projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 



za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/625/2023 stanowi  

       załącznik nr 27 do protokołu 

 

Pkt  -  15  -  Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności. 

Dyr. OPS M.Tokarski  omówiła zasadność podjęcia w/w uchwały zabierając 

głos przy pierwszej procedowanej uchwale. 

Radna Z. Hlek Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Społecznych i 

Porządku Publicznego– przedstawiła opinię Komisji w sprawie powyższej 

uchwały: 7 członków komisji było „za” projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 1 radny 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr  28  do protokołu. 

 



      Uchwała Nr LXVII/626/2023 stanowi  

       załącznik nr 29  do protokołu 

 

Pkt  -  16  -  Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków 

na świadczenia w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028 oraz nim nie objętych. 

Dyr. OPS M.Tokarski  omówiła zasadność podjęcia w/w uchwały zabierając 

głos przy pierwszej procedowanej uchwale. 

Radna Z. Hlek Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Społecznych i 

Porządku Publicznego– przedstawiła opinię Komisji w sprawie powyższej 

uchwały: 7 członków komisji było „za” projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się –0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 30  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/627/2023 stanowi  

       załącznik nr 31 do protokołu 

 

Pkt  -  17  -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Police. 



Za-ca Nacz. Wydz. UA A. Makar  omówiła zasadność podjęcia w/w uchwały. 

Radny P. Diakun Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii– przedstawił opinię Komisji w sprawie powyższej 

uchwały: 7 członków komisji było „za” projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie.  

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 32  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXVII/628/2023 stanowi  

       załącznik nr 33  do protokołu 

 

Pkt  -  18  -  Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2024 rok 

(liczba sesji i terminy ich odbycia). 

Harmonogram sesji na rok 2024 stanowi  

       załącznik nr 34 do protokołu 

 

Pkt  -  19  -  Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował Panu A. 

Pacholikowi prezesowi firmy Trans-Net za pomoc okazaną 

pogorzelcom z miejscowości Trzeszczyn. Radny G. Ufniarz poprosił o 

zwiększenie nadzoru nad odbiorem obydwu rond budowanych w 

Policach, oraz o interwencję w sprawie cieknącej rynny na budynku 



gminnym, na skrzydle bocznym przylegającym do tymczasowej 

siedziby MOK. Zwrócił również uwagę na brak zaplanowanych 

remontów dróg w samych Policach, między innymi przy ul. Korczaka. 

Następnie głos zabrał W. Gaweł w sprawie ronda Siedlecka, gdzie 

tworzą się ogromne kałuże po opadach deszczu, oraz podniósł temat 

przejazdu kolejowego i natężenia ruchu gdyby planowana SKM-ka 

miała dojeżdżać do Zakładów Chemicznych. Kolejno głos zabrał A. 

Echaust z pytaniem o przeznaczenie masztu wybudowanego na terenie 

parafii przy ul. Wyszyńskiego. Radny D. Walczak  w imieniu 

Przewodniczącej Rady Osiedla nr 2 oraz radnego G. Ufniarza  o 

remont stołów w radzie oraz  postawienie wiaty. Cyklicznie są w tej 

radzie wydawane posiłki osobom potrzebującym, i taka wiata 

przydałaby się bardzo. 

Następnie Przewodniczący złożył życzenia świąteczne wszystkim 

zebranym oraz mieszkańcom Polic.   

Pkt  -  20  -  Wolne wnioski 

 
 

Pkt  -  21  -  Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował radnym i gościom za udział 

w obradach i o godzinie 13:30 ogłosił zakończenie LXVII sesji Rady Miejskiej 

w Policach. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady 

Żaneta Onyszkiewicz-Filipczak 

                      Andrzej Rogowski 


